

FULL MEMBERS (being fully operative retail outlets)
公司會員 (設有全面營運的實體零售店舖)

Number of Outlets 店舖數目	Annual Membership Fee (1st January to 31st December) 每年會費 (1月1日至12月31日)
1-2 Each outlet not exceeding 1,000 sq. ft. 每間店舖面積不超過 1,000 平方呎	HK\$1,180
1-2 outlets Each outlet between 1,001 – 2,000 sq. ft. 每間店舖面積介乎 1,001-2,000 平方呎之間	HK\$1,770
1-2 outlets Each outlet between 2,001 – 3,000 sq. ft. 每間店舖面積介乎 2,001-3,000 平方呎之間	HK\$5,900
3-10 outlets Each outlet not exceeding 3,000 sq. ft. 每間店舖面積不超過 3,000 平方呎	HK\$5,900
Retail chain operations with more than 10 outlets Each outlet not exceeding 1,000 sq. ft. for all stores 連鎖式零售店舖超過 10 間 所有店舖每間面積不超過 1,000 平方呎	<p><u>General Retailers (employ more than 50 individual staff)</u> Basic fee HK\$5,900 + Additional fee of HK\$590 per outlet shall be levied up to HK\$30,000 maximum payable per annum</p> <p><u>一般零售商(聘請多於 50 位員工)</u> 基本會費港幣 5,900 元 + 另加每間店舖港幣 590 元附加費 收費上限為每年港幣 30,000 元</p> <hr/> <p><u>SME Retailers (employ fewer than 50 individual staff)</u> Basic fee HK\$5,900 + Additional fee of HK\$590 per two outlets shall be levied up to HK\$30,000 maximum payable per annum (The additional fee will be calculated based on the next even number if the total number of outlet is an odd number)</p> <p><u>中小企零售商(聘請不多於 50 位員工)</u> 基本會費港幣 5,900 元 +另加每兩間店舖港幣 590 元附加費 收費上限為每年港幣 30,000 元 (如總店舖數量為單數, 附加費將以下一個雙數為計算基礎。)</p>
Retail chain operations with more than 10 outlets (for all other store sizes)	<p>Basic fee HK\$5,900 + Additional fee of HK\$590 per outlet shall be levied up to HK\$40,000 maximum payable per annum</p> <p>基本會費港幣 5,900 元 + 另加每間店舖港幣 590 元附加費 收費上限為每年港幣 40,000 元</p>

Number of Outlets 店舖數目	Annual Membership Fee (1st January to 31st December) 每年會費 (1月1日至12月31日)
Department Store operators or retailers with outlets exceeding 3,000 sq. ft. (per outlet basis)	Basic fee HK\$5,900 + Additional fee of HK\$2,950 per outlets shall be levied up to HK\$40,000 基本會費港幣 5,900 元 + 另加每間店舖港幣 2,950 元附加費 收費上限為每年港幣 40,000 元

**FULL MEMBER (being e-tailers without physical stores)
公司會員 (不設實體零售店舖的網上零售商)**

Annual Sales Turnover 每年營業額	Annual Membership Fee (1st January to 31st December) 每年會費 (1月1日至12月31日)
HK\$1 million - 10 million 每年營業額為港幣 100 萬至 1,000 萬元或以下	HK\$1,680 Free TRUST E-Shop Recognition included 已包括一次免費信譽網店認證評審
	HK\$3,180 Free Standard Assessment of Quality E-Shop Recognition included 已包括一次免費優質網店認證基本評審
above HK\$10 million 每年營業額為港幣 1,000 萬元以上	HK\$10,000 Free All-rounded Assessment of Quality E-Shop Recognition included 已包括一次免費優質網店認證全面評審

NOTE 備註

- All subscriptions shall be due on the 1st day of January each year.
會員須於每年 1 月 1 日繳付該年度的所有會費。
- If such subscription is not paid within 30 days from the date of a request to remit the subscription to the Association, the membership of such member shall be void, unless he satisfies the Executive Committee that the delay in payment was due to absence from Hong Kong or other sufficient cause.
如協會發出會費發票後，會員未能於該發票日期後 30 天內繳付會費，除非該公司負責人/會員因海外公幹或有其他充份理由令執委會滿意其逾期繳交會費的原因，否則該會員的會籍將當作無效。
- Application for 1-year membership (apply in January to June), the member will be required to pay the annual fee according to the above subscription rates.
申請一年會籍 (於一月至六月期間遞交申請)，申請入會的公司須按照上述入會費用繳付一年年度會費。
- Application for 18-month membership (apply in July to December), the member will be required to pay 1.5 years of the annual fee according to the above subscription rates.
申請一年半會籍 (於七月至十二月期間遞交申請)，申請入會的公司須按照上述入會費用繳付一年半年度會費。